
@@U/ MW:/OKB _ | 023); ggg.

wyciąg z protokołu nr 13019
z sesji Rady Miasta Kędzierzyn—Koźle

odbytej w dniu 28 maja 2019 r. '
(bezprzedmiotawe opuszcza się) '

Ad 12.
Integpejlacje, zaMania i Oświadczenia radnych. Odpowie
radnych. _ _

Ewa Stogniew zwróciła uwagę, że na sldzyzowaniu Alei Spokojnej z ulicą OgrodoZ?
przy zatokach autobusowych brakuje przejścia dlapieszych. -

Sławomir WołkOwiecki zwrócił się z pytaniem, jaki jest hannonogram koszenia trawy
W parkunad Odrą oraz czy wały również zaliczają się do koszetńa.- (O £ [Q
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